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 42/31 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 . חדר הישיבותב דתשפ" אבב ב' 6.8.24 -הרביעי התקיימה ביום 
 

 

  ראש המועצה                          אלי אבוטבולמר  משתתפים:  
 חבר מועצה  מר דודו ברנס  

 חבר מועצה                           יגאל הקרמר  

 מועצה חבר  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  קניגשטיין רוני גב'  

 מועצה  חבר מר מאיר ואנונו  

 חברת מועצה  גוטמן -ד"ר לימור זר 

 חבר מועצה  דודי רוזנצוייגמר  

 חבר מועצה  עמרני אילן מר  

 חבר מועצה                             נתנאל גולדברגמר  

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי  

 חבר מועצה  ברוך מר צחי  

   

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   חסרות: 

 חברת מועצה  גב' צילה רשף 

 חברת מועצה  ד"ר אביגיל דולב  

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 גזבר המועצה  מר אבי הוסמן  

 יועמ"ש  עו"ד יוסי ברזלי  

 

 

 זכר נפטרים  •

 דיווחי ראש המועצה  •

 במחצבת עין איילה  75הצגת המאבק כנגד הצבת מיכלי גז בעין איילה על פי תמ"א   •
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 סדר יום:

 . אישור הרכב ועדת ערר .1

 אישור דירקטור לעמותת זמארין. .2

₪ עבור שדרוג מבנים ביה"ס    11,981,750- ליון ₪ לימ  3.5  -ב  2015הגדלת תב"ר   .3

 ניל"י. 

 שוב.י₪ עבור התקנת ברזיות בי  82,000- ל₪   37,000 -ב 2127הגדלת תב"ר   .4

  , הרשאה תקציבית של משרד החינוך  ,₪  631,309- ב  1540בקשה להגדלת תב"ר   .5

נוספות,  ₪    170,000-וב עבודות  לביצוע  עבור    5,521,309  -לנוספים   בינוי ₪ 

 והצטיידות ערוגות רבקה. 

₪ עבור השלמת ריהוט בערוגות    453,254-₪ ל  32,526- ב  2401הגדלת תב"ר   .6

 רבקה, ממפעל הפיס.

 . 3מתוך   2שדרוג מתקני משחק שלב  – 2123שינוי תמהיל בתב"ר  .7

שד  450,000ע"ס    2409תב"ר   .8 עבור  ומחשוב ₪  תקשורת  והתאמת תשתיות  רוג 

 במימון מפעל הפיס.  בבתי הספר

 סגירת תב"רים:  .9

2022,2101,2120,2201,2203,2217,2221,2224,2231,2232,2234,2241,

2242,2246,2248,2250,2302,2305,2310,2314,2316,2319,2320,2322 . 

 ₪ עבור עבודות במוזיאון המושבה. 60,000ע"ס  2410תב"ר   .10

₪ עבור הנגשה אקוסטית בכיתות בבי"ס החיטה, פלך,    300,000ע"ס    2411תב"ר   .11

 החורש ובגן ענבר לשנת תשפ"ה. 

 בקשת מחלקת הרווחה לתמיכה עבור מטופל/ת.  .12

 משכר בכירים במשרה מלאה.  85%אישור מינוי מהנדסת למועצה, רות ברנס, לפי   .13

 מלגה לספורטאי מצטיין גורדון.  .14

 ., מורה לפיזיקה בישיבה התיכוניתי.ג.ז  –הארכת שירות לשנת הלימודים תשפ"ה  .15

 עדכון ועדות איכות סביבה )יו"ר( וקליטה במקום זיו דשא. .16
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 סדר היום:

 

 זכר נפטרים  •

 

 31.7.24 –  1.7.24ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום  

יששכר משה, יפרח יוסף, גפרי נתן, בן שמחון גבריאל, ברקוביץ בן ציון, פויזנר יוסף, כחלה  

 דוד, ברונשטיין ילורד בת, נידם דוד.

 

-הילה כהן שנפטרה ביום שישי העו"ד  מבקש לעלות את זכרה של מבקרת המועצה לשעבר  

הילה    26.7.24 כממחלה.  במועצה  המועצה  עבדה  מנובמבר  מבקרת  מרץ   2012החל  ועד 

2020. 

 

 חברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.

 

 10/24-ו 9/24אין הערות לפרוטוקולים   •

 

 

הזמנים,    –עמרני  אילן   לוחות  לסדר  לאור  להוסיף  הקריטריונים   יוםהמבקש  אישור  את 

 המעודכנים לבחירת יקיר זכרון. 

להוסיף נושא לסדר  לאור העובדה שלא נמצאים כל חברי המועצה, לא ניתן    –ברזלי  יוסי  

 היום.

 

 

במחצבת עין   75הצגת המאבק כנגד הצבת מיכלי גז בעין איילה על פי תמ"א   •

  איילה

 

תומר מירז עו"ד  . מבקש ממציין את הסכנה שבאישור התוכנית  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 אזורית חוף הכרמל. המועצה הלהצטרף למאבק יחד עם היא את הנושא. המטרה  להציג 

 

 . מציג מצגת לחברי המועצה על חלופת עין איילה -תומר מירז עו"ד 

  550,000/א' היא תוכנית מפורטת להקמת מתקן תשתית אסטרטגי צפוני לאחסון  75תמ"א  

טון דלק באמצעות מיכליות    300,000  -טון דלקים )בנזין, סולר ודס"ל(, ולניפוק חודשי של כ 

 באזור. על הכבישים ושינוע דלק

שהם למעשה   – חלופות    7החליטה המועצה הארצית להכין תסקיר סביבתי על    28.3.23  -ב

 . חלופות מיקום : תל קשיש, ג'למה, רקפת א', רקפת ב', עין אילה , נעורה א' , נעורה ב' 5

וארגוני סביבה  שכנוע גופים חצי ממשלתיים  באמצעות    יש לפעול למניעת חלופת עין איילה

 מובילים. הנושא הוצג לרט"ג, קק"ל והחברה להגנת הטבע.
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  , לגבי תובנות מקצועיות  להגנ"ס  רדהאנרגיה והמש  רדהאוצר, מש  רדגישות עם משנערכו פ

עלויות הקמת התשתית, הצורך בבחינת חלופת תשתיות קיימות ועורף נמל, סיכון לביטחון  

האנרגטי בחלופת עין אילה, השפעות על תושבי האזור ופיתוח עתידי, סיכון לבריאות הציבור,  

 כשל תחבורתי ועוד.  

את ראש מועצת חוף כרמל על מנת    שבשבועות הקרובים אפגו  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 לבחון את שיתוף הפעולה שכרוך כמובן גם בהשתתפות כספית. הנושא יובא לדיון במליאה. 

 

 

 סדר יום:

 

 אישור הרכב ועדת ערר  .1

 

לציין, לא   חברים חדשים  נבחרו.  לחברי המועצה  נמסרה חוות דעת  –יוסי ברזלי   שחשוב 

עניינים. הניגוד  סוגיית  נבדקה    שכן המועצה הינה צד להליכים אלו.  נבחרו על ידי המועצה

 .ניגוד עניינים וועדהוכפי שצויין בחוות הדעת אין לחברי ה

 

 החלטה: 

 - רעות שגיבהוועדה, עו"ד  יו"ר    -חגי מרום  עו"ד    מאושר פה אחד הרכב ועדת ערר הכולל את

 חברי ועדה. ייל דגןומר אגרטלר 

 

 .אבי הוסמן במקום טליה מבור – עמותת זמאריןבדירקטור החלפת  .2

 

אבוטבול   אלי  המועצה  כנציג    –ראש  הוסמן  אבי  את  למנות  המועצה  עובדי  מקרב  מבקש 

 בדירקטוריון זמארין במקום טליה מבור.

 

 החלטה: 

 עובדי המועצה במקום טליה מבור.  מקרב מאושר פה אחד למנות את אבי הוסמן כנציג

 

תב"ר   .3 לימ  3.5  -ב  2015הגדלת  עבור שדרוג מבנים   11,981,750- ליון ₪   ₪

 ביה"ס ניל"י. 

 

  2- כשל  הוצאות  ישנן  לקח זמן להבין את התפתחות התב"ר.    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

אישורימ ללא  הספר  בבית  עבודות   ₪ המועצה  ה  מליאת   ליון  ידיעת  הגזברוללא  בעיה  . 

מהחוזה המקורי. בהתאם לחוק   50%-שהם מעבר ל₪    מיליוןחצי  של כ חריגה  העיקרית היא  

עד   חוזה  להגדיל  יכולה  המועצה  עם    הנערכ  .50%מליאת  הפנים  במשרד  גזבר  הפגישה 

לתבועהו עלול  הקבלן  ש  יועמ"ש,  למרות  לשלם  ניתן  שלא  סכום  על  המועצה  עבודות  את 

יעבור  לדיון במליאה,  שיש להביא את הנושא  סוכם מול משרד הפנים    .בוצעו והכל  ייתכן 

    .לחיוב אישילבדיקת הוועדה 
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 ,, האנשים שטיפלו בפרויקט לא נמצאים50%- לא ניתן לחרוג מעבר ל  –גוטמן  -זרלימור  

אם היו נשארים בפרויקט לא היו החריגות האלה.   .והמהנדס  ימפקח משה איתם, אדריכל יונ

אותם אנשים היו דורשים לבצע את העבודות. והקבלן לא ביצע את העבודות כמו שצריך  

עקר מזגנים ללא אישור, האנשים שליוו את הפרויקט לא נמצאים ולא ביקשו מהם הקבלן  

 הסברים ומאשימים אותם. 

, כל הסכומים האלה  ולא מאשים אף אחד  לא הזכרתי שמות  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

ליון  י מ  2המועצה לא התכנסה ולא דנה על אותם  מליאת  ו במשמרת שלהם ובאישורם.  איצ

בודק את הפרויקט. כספים אלה הם על עבודות שבוצעו ללא שיש כרגע מפקח לפרויקט  ₪.  

 וללא אישור מליאת המועצה. אישור הגורמים המוסמכים

ליון יש פירוט על היתרה  ימ  2על    ?ליון ₪ נוספיםי מ  3.5איך יש חריגה של    –גוטמן  -זרלימור  

 . כנדרש  אין פירוט

לבית    שחייבים לעשות. אין אזור התכנסותעבודות נוספות יש  –אלי אבוטבול ראש המועצה 

 . הספר

כאמור   .באישור מליאה  50%-חוזה באת  ל  ילהגדבקשות, האחת היא    2ישנן    –אבי הוסמן  

  .עבודות שהוא עשהעל אפשר לשלם לקבלן תאבל הגדלת החוזה  עבודות ללא אישורבוצעו 

 ליון ₪ שלא ניתן חוקית לשלם. י כחצי מ דישאר עו

 .הסכומים לא ברורים מבקש הבהרות –גולדברג  נתנאל 

₪ כך    2,869,561מהחוזה המקורי, קרי הגדלה של    50%מבקשים הגדלה של    – הוסמן  אבי  

התב"ר    ליון ₪.י מ  3.5- ב  תב"רה החלק השני הוא הגדלת  ₪.    8,608,561שהחוזה יעמוד על  

 ₪.   8,481,750עומד על המאושר כיום 

נאמר ששולמו על עבודות שבוצעו ללא אישור, האם אפשר לקבל פירוט     – נתנאל גולדברג  

על מה מפורטת  מבקש רשימה  ?  רוצים לדעת היכן החריגות  ?של עבודות שנעשו ללא אישור

 ? משלמים

 מי חתום על אותן עבודות נוספות ללא תקצוב?   –מאיר ואנונו  

בכל המפגשים עם הקבלן נאמר שהוא קיבל הנחיות ללא ידיעת    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

הגזבר, משרד הפנים יבדוק את הנושא. לא בטוח שמשרד הפנים יאשר את התב"ר. מבקש 

לאשר כדי להימנע מתביעות משפטיות. יש מפקח חדש לנושא שבודק את כל ההוצאות. לקח  

 זמן להבין. 

הוגדל  . התב"ר  אבי ויוסיבה השתתפו  הייתה ישיבת מועצה    12.9.23-ב  –גוטמן  -זרלימור  

לא    ?למה לא עדכנתם את המליאה על כך  .ליון ₪, לא הבהרתם אז שיש בעיה בחוזהימ  2-ב

 הגדלת החוזה. 50%- בתוך ה₪ ליון ימ 2  ואושרונאמר שיש בעיה 

לאור עבודות    בהגדלת התב"רהנדסה  דובר על צורך של    12.9.23  –בישיבה ב    –אבי הוסמן  

 נוספות לא על הגדלת החוזה עם הקבלן.

 ? ? מה הסטטוסבביה"ס האם הקבלן עדיין עובד –קדמי אודליה 

 1.9.24-האת ביה"ס לקראת  בלן, רוצים להכין  לא החלפנו ק  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 ., הכל יעשה באמצעות מכרזיםצריכים להשלים עבודות   לפתיחת שנת הלימודים.

 מבקשת פירוט של העבודות הנוספות. נדרש מתכנן להשלמת העבודות.  –גוטמן -זרלימור 
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לסכום הקבוע    כאשר חותמים על חוזה מחויבים  .יש שני חלקים במסמך של אבי  –יוסי ברזלי  

חריגותו  אות ל  יניתן להגד  .במכרז  מליאה,    50%עד    בנסיבות  זה  באישור  נעשהדבר  . לא 

עד    החוזהקש להגדיל את  ומב  ',חלק א  מסך החוזה.  50%- מעבר להקבלן המשיך לעבוד גם  

כעבר לכך  מ,  50%-בכה   חריגה של  מיש  ניתן לאשר.  ₪ שליון  יחצי  מדובר באישור  לא 

נוספות שצריך לבצע, סכומים אלה הם על בסיס אומדנים,   עבודותיש    ב',חלק    .עבודה בדיעבד

ליון  י מ  3.5-יבוצע מכרז חדש להשלמת העבודות הנוספות. ולכן יש בקשה להגדלת התב"ר ב

 ₪. בכפוף לאישור משרד הפנים, 

  10.6-₪. ההגדלות מסתכמות בכ  5,739,040הינו על סך של  החוזה המקורי    –רוזנצוייגדודי  

 .  ליון ₪ הנוספים, מבקש הבהרותימ  1.3-ליון ₪, לא ברורים לי הימ

תב"ר  הכרטיס  ב אין בעיה אפשר לתת פירוט של כל התב"ר.    –  ראש המועצה אלי אבוטבול

 תועבר לכם כרטסת.  .יש פירוט של כל ההוצאות 

 מבקש הסברים של מהנדסת המועצה. –גוטמן -זרלימור 

והיא תכנס לעבודה    המהנדסת החדשה לא מכירה את הנושא  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 . רק בתחילת ספטמבר

 קשה לאשר משהו שיש הרבה דברים לא ברורים. ?למה לא לפנות לבורר   –רוזנצוייג דודי 

. לא לפני תקופתי  הקבלן עשה את העבודות והעבודות אושרו  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

לבורר  כל    ברורותכשהעובדות    ת וניתן לגשת  ובדק את  ישב  לקבלן. המפקח  וצריך לשלם 

 הנושא והוציא מסמך מסכם על כל מה שנעשה.

מיליון עבור ביצוע עבודות    2מיליון ₪,    3.5-נדרשת הגדלה של התב״ר ב  -נתנאל גולדברג  

 .מיליון ₪ ללא פירוט  1.5נוספות עליהן קיבלנו פירוט ועוד  

האם נעשו פניות למהנדס המועצה הקודם לקבל הבהרות בנושאים שהוצגו מול    –  עמרניאילן  

 טענות הקבלן? 

מהנדס המועצה ביקש לפרוש לפני יותר משנה, רוב העבודות   –ראש המועצה אלי אבוטבול  

ירד  נעשו בתקופת התפר   זה מפקחים   .בהיקף המשרהכאשר הוא   מי שניהל את הפרויקט 

 . ם המועצהטעמ

ור מבקש לפצל  רסעיף ראשון לא בהיהי קשה להצביע בעד שני הסעיפים כי    –רוזנצוייג  דודי  

 להגיע לבירור. כהאת ההצבעה. הגדלת החוזה צרי

חשיפה שלנו. את הלבדוק  מבקש  מבקש לפצל כי חסר מידע לגבי הקבלן. גם    –צחי ברוך  

 דיון נפרד. שעליו נדרש  חוזהאת התב"ר אבל לא את הל י אפשר להגד

 נפצל לשתי הצבעות.  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 .50%-חוזה בה הגדלת אישור 

 אלי אבוטבול, רוני קניגשטיין, אודליה קדמי, מאיר ואנונו, דודו ברנס, אריה פולק  –בעד 

זר  –  יםנמנע לימור  גולדברג,  נתנאל  רוזנצוייג,  יגאל -דודי  ברוך, אילן עמרני,  צחי  גוטמן, 

 הקר.

 

   50%-הגדלת החוזה ב מאושרת 
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 ₪. ןמיליו  3.5- מבקש לאשר את הגדלת התב"ר ב –ראש המועצה אלי אבוטבול 

₪ בלבד. לא ברורה התוספת של    ןמיליו  2חשבתי שמאשרים הגדלה של    – נתנאל גולדברג  

 ₪.  ןמיליו 1.5

 

 החלטה: 

 ₪.  ןמיליו 3.5-ב 2015הגדלת  אישור 

 , צחי ברוך אלי אבוטבול, רוני קניגשטיין, מאיר ואנונו, דודו ברנס, אריה פולק –בעד 

 זר גוטמן  לימור –נגד 

 הקר יגאלגולדברג, נתנאל רוזנצוייג,  ידודעמרני, , אילן קדמי אודליה – יםנמנע

 

תב"ר   הגדלת  ל  ןמיליו  3.5-ב  2015מאושר  מבנים    11,981,750- ₪  עבור שדרוג   ₪

 בביה"ס ניל"י, מקרנות המועצה.

 

 

 ברזלי עוזב את הישיבהיוסי  •

 

 

 ₪ עבור התקנת ברזיות בישוב.  82,000- ₪ ל  37,000 -ב  2127הגדלת תב"ר  .4

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 מבקש יותר ברזיות לכלבים.  –רוזנצוייג דודי 

 מבקש מדודי לשלוח בנושא מייל לטליה.  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

תב"ר   הגדלת  אחד  פה  ל  37,000-ב  2127מאושר  ברזיות    82,000- ₪  התקנת  עבור   ₪

 שוב, מקרן היטלי השבחה.יבי

 

תב"ר   .5 להגדלת  משרד   631,309-ב  1540בקשה  של  תקציבית  הרשאה   ,₪

₪ עבור   5,521,309  -₪ נוספים לביצוע עבודות נוספות, ל  170,000- החינוך, וב

 בינוי והצטיידות ערוגות רבקה. 

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

₪    631,309עבור בינוי והצטיידות בערוגות רבקה,    1540מאושר פה אחד הגדלת תב"ר  

 ₪ מקרן היטלי השבחה.  170,000ממשרד החינוך,  
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₪ עבור השלמת ריהוט בערוגות    453,254- ₪ ל  32,526- ב  2401הגדלת תב"ר   .6

 רבקה, ממפעל הפיס.

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

ל  32,526-ב  2401מאושר פה אחד הגדלת תב"ר   ריהוט    453,254- ₪  ₪ עבור השלמת 

 .מפעל הפיס  במימון בערוגות רבקה

 

 . 3מתוך   2שדרוג מתקני משחק שלב  –  2123שינוי תמהיל בתב"ר   .7

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

, שדרוג שצ"פ יצחק שדה במקום שצ"פ סתוונית  2123אחד שינוי תמהיל בתב"ר    מאושר פה

 כרכום.

 

ומחשוב  רוג והתאמת תשתיות תקשורת  ₪ עבור שד  450.000ע"ס    2409תב"ר   .8

 במימון מפעל הפיס. בבתי הספר

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

רוג והתאמת תשתיות תקשורת ומחשוב  ₪ עבור שד   450.000ע"ס    2409מאושר פה אחד  

 . במימון מפעל הפיס בבתי הספר

 

 מבקש לדון בסגירת התב"רים כסעיף אחרון.  –יגאל הקר 

 

 החלטה: 

 מאושרת פה אחד הבקשה 

 

 ₪ עבור עבודות במוזיאון המושבה.  60,000ע"ס  2410תב"ר   .10

 

נציגי  פגישה  על  מעדכן    מציג את הנושא.  –ראש המועצה אלי אבוטבול   קרן  שנערכה עם 

. בשל המלחמה אין כרגע תקציב לשיפוץ המוזיאון אבל סוכם על מימון תכנון השיפוץ. ריסוןא

 במוזיאון לא טוב. באופן כללי מצב התשתיות 

 

 החלטה: 

, מקרן  ונזקי נזילות מים  מיזוג אוויר  .עבודות לתיקון מעליתל,  2410אחד תב"ר    מאושר פה

 . היטלי השבחה
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₪ עבור הנגשה אקוסטית בכיתות בבי"ס החיטה,   300,000ע"ס    2411תב"ר   .11

 פלך, החורש ובגן ענבר לשנת תשפ"ה. 

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

₪ עבור הנגשה אקוסטית לכיתות וגן ילדים.   300,000ע"ס   2411מאושר פה אחד תב"ר  

 ממשרד החינוך היתרה מקרן היטלי השבחה. 150,000

 

 בקשת מחלקת הרווחה לתמיכה עבור מטופל/ת. .12

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

  ,₪ 7,700, סה"כ חודשים ₪7 בכל חודש לתקופה של   1,100מאושר פה אחד תשלום של 

 . 2024 מתקציב תמיכות כללי

 

משכר בכירים במשרה  85%אישור מינוי מהנדסת למועצה, רות ברנס, לפי  .13

 מלאה. 

 

רנס לתפקיד בבקשה לאשר את מינויה של רות  מציג את ה  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 . שכר בכירים  85%- מהנדסת המועצה ב

 

 החלטה: 

משכר בכירים    85%מאושר פה אחד מינויה של הגב' רות ברנס, לתפקיד מהנדסת המועצה, 

 וזאת בכפוף לאישור משרד הפנים. 

 

 . אהבת השם מלגה לספורטאי מצטיין גורדון .14

 

 נקים מועצת ספורט.  מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 ₪.   3,000זכאי למלגה על סך  הספורטאי שאושרו במליאה בהתאם לתבחינים  –דני ביתן 

 בקשות אלו יידונו במסגרת ועדת הספורט. פעם קודמת ביקשנו ש  –רוזנצוייג דודי 

 נקים מועצת ספורט בא יהיו נציגי מליאת המועצה. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 . 2024 כללי מתקציב תמיכות לגורדון אהבת השם  ₪ 3,000סך של  פה אחד  מאושר 
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תשפ"ה   .15 הלימודים  לשנת  שירות  בישיבה  .י.גז   –הארכת  לפיזיקה  מורה   ,

 . התיכונית

 

 מציג את הנושא. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 למורה לפיזיקה ז.י.ג.  הלימודים תשפ"המאושר פה אחד הארכת שירות לשנת 

 

 עדכון ועדות איכות סביבה )יו"ר( וקליטה במקום זיו דשא.  .16

 

 צורך למנות נציגים בוועדות אלה. מציג את ה –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 גוטמן -לימור זר – ועדת איכות סביבה יו"ר 

 גוטמן -לימור זר  –חברת ועדת קליטה 

 

 

 ודודו ברנס יוצאים מחדר הישיבות אריה פולק  •
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 סגירת תב"רים:  .9

 

 מבקש מהגזבר להציג את רשימת התב"רים לסגירה. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

עברה מעל  ש תרה מזערית או תב"רים שנמצאים ביסוגרים מציג את הנושא,   –אבי הוסמן 

גוטמן, למיטב הידיעה חדר הטרפו  -לשאלתה של לימור זר  שנה מאז התנועה האחרונה.ל

 חובר. 

 

 להלן רשימת התב"רים: 
 החזרה לקרן  תקציב מאושר  תאור מספר

₪        413,000 חדר טראפו בתיכון המושבה  2022  38,937             ₪  

₪        135,000 הסדרת גישה למרכזי חלוקת דואר 2101  135,000            ₪  

₪        515,000 שיפוץ מבנה סניף בני עקיבא  2120  17,656             ₪  

₪        380,000 תיעוד תשתיות  2201  380,000            ₪  

₪        550,000 הקמת מבנה חדש לפעילות נוער 2203  ,000055             ₪  

₪        250,000 שיקום צריף ראשונים  2217  250,000            ₪  

פיתוח סביבות למידה  –תיכון המושבה  2221  459,000        ₪  29,336             ₪  

₪        120,000 הסדרת והנגשת מעברים ציבוריים בשכונת רמז  2224  94,491             ₪  

₪          79,570 רכישת מדיחי כלים לגנ"י והסברה ברשויות  2231  6,791               ₪  

₪        100,000 שיקום תשתיות ברחבי היישוב  2232  1,887               ₪  

₪        235,000 שדרוג תאורה למגרשי ספורט ושצ"פ 2241  3,694               ₪  

₪          50,000 תכנון ועיצוב תערוכת מוזיאון יד למייסדים  2242  50,000             ₪  

₪          70,000 הסדרת גשרון למעבר מים בגן ברזסקי  2246  6,864               ₪  

₪        350,000 שיפוץ מבנה בנק לאומי למח' רווחה  2248  43,190             ₪  

₪        170,000 רכישת רכב חשמלי לתפעול  2250  75,350             ₪  

סקר מבנים מסוכנים עריכת  2302  100,000        ₪  32,608             ₪  

2023בטיחות בדרכים  2305  35,000          ₪  664                  ₪  

₪        410,000 שיפוץ אגף מחול במרכז זמארין 2310  42,168             ₪  

₪          40,000 סגירת חלונות במעברי מדרגות בפלך וישיבה תיכונית  2314  12,582             ₪  

₪        350,000 הקמת מגרש ספורט בשכונת נווה המעיין 2316  350,000            ₪  

₪        100,000 העתקת תשתיות חשמל ממתחם גיבור  2319  16,061             ₪  

₪        160,000 איטום מבנה פנימיית רננים  2320  160,000            ₪  

₪          28,000 שיפוץ מטבחון מועצה קומה תחתונה 2322  94                   ₪  

 

 ₪.   2,297,373  –סה"כ העברה לקרנות 
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 דיון בתב"רים: 

 

 החלטה:  

 . לסגור את התב"ר פה אחדמאושר  – 2022תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  – 2101תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  – 2120תב"ר  

 

   תיעוד תשתיות.  – 2201תב"ר  

 

סדרי את  החדשה לבנות  המועצה  להשאיר למהנדסת  מבקש    –אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

המחלקה  עדיפותה בניהול  יעלה  .  שלה  בהחלט  והוא  חשוב  בנושא  שמדובר  בעתיד  ברור 

 התשתיות. את כי צריכים לתעד  לאישור 

 מבקשת לציין את התחייבות ראש המועצה לפרוטוקול.  –זר גוטמן   לימור

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר. 

 

 מבנה חדש לפעילות נוער.  – 2203תב"ר  

 

שרד מהבו  למשרד החינוך  בימים הקרובים יוגש קול קורא    –אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

 מעבר לכך במימון המועצה. . מ"ר 375יה של עד ייממן תיכנון מבנה ובנ

 

אלי אבוטבול, מאיר ואנונו, רוני קניגשטיין, אודליה קדמי, צחי    –מאשרים את סגירת התב"ר  

 , יגאל הקר.גברוך, אילן עמרני, דודי רוזנצוייג, נתנאל גולדבר

 גוטמן -לימור זר  –נמנעת 

 

 החלטה: 

 מאושר לסגור את התב"ר 
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 הראשונים. ףשיקום צרי  – 2217תב"ר  

 

בפרויקט כנגד התחייבות  25%המועצה אישרה השתתפות של    –אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

 לא התקבלה ולכן לא ניתן לבצע את הפרויקט. 75%מורשת. התחייבות בסך של משרד 

. נפנה למשרד שצריך לשמריידון בעתיד. חלק ממערך ההיסטוריה  שנושא חשוב  מדובר ב

 . בעתיד התקציבהשלמת מורשת לקבלת 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר. 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2221תב"ר  

 

 הסדרת והנגשת מעברים ציבוריים בשכונת רמז.  – 2224תב"ר  

 

 ולהוריד מסדר היום. מבקש שלא לסגור את התב"ר –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד להוריד מסדר היום 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2231תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2232תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2241תב"ר  

 

 תכנון ועיצוב תערוכת מוזיאון יד למייסדים.  – 2242תב"ר  

 

לא ניתן להוציא לפועל את התב"ר.  נערכה ישיבה עם עמותת   –אבוטבול  אלי ראש המועצה 

 יעלה בעתיד לאחר בניית תוכנית כוללת. והנושא הגדעונים 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר. 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2246תב"ר  
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 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2248תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2250תב"ר  

 

 עריכת סקר מבנים מסוכנים. – 2302תב"ר  

 

, נעשה סקר מבנים מסוכנים, ככל  דו"ח מבקר המועצהבעקבות    – אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

 .קבל את הסקרלניתן  שרוצים 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר. 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2305תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2310תב"ר  

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2314תב"ר  

 

 הקמת מגרש ספורט בשכונת נווה המעיין – 2316-  תב"ר 

 

במגרש    לא הורסים את המגרש ביעבץ הישן לכן אין צורך   –אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

 .אין כוונה לבנות במקום משרדים למחלקת רווחה. נוסף

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר. 

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2319תב"ר  
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 .איטום מבנה פנימיית רננים – 2320תב"ר  

 

אלי אבוטבול, מאיר ואנונו, רוני קניגשטיין, אודליה קדמי, צחי    –מאשרים את סגירת התב"ר  

 ברוך, אילן עמרני, דודי רוזנצוייג, נתנאל גולדבר, יגאל הקר.

 גוטמן -לימור זר  –נמנעת 

 

 החלטה: 

 אושר לסגור את התב"ר מ

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לסגור את התב"ר.  - 2322תב"ר  
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 : ותהחלטריכוז 
 נמנעת  בעד סגירת התב"ר תב"ר

  מאושר פה אחד לסגור  2022

  מאושר פה אחד לסגור  2101

  אחד לסגור מאושר פה  2120

  מאושר פה אחד לסגור  2201

אלי אבוטבול, מאיר ואנונו, רוני קניגשטיין,   2203

אודליה קדמי, צחי ברוך, אילן עמרני, דודי  

 , יגאל הקר. גרוזנצוייג, נתנאל גולדבר 

 

 מאושר לסגור את התב"ר 

גוטמן- לימור זר  

  מאושר פה אחד לסגור  2217

  מאושר פה אחד לסגור  2221

  מאושר פה אחד להוריד מסדר היום  2224

  מאושר פה אחד לסגור  2231

  מאושר פה אחד לסגור  2232

  מאושר פה אחד לסגור  2241

  מאושר פה אחד לסגור  2242

  מאושר פה אחד לסגור  2246

  מאושר פה אחד לסגור  2248

  מאושר פה אחד לסגור  2250

  מאושר פה אחד לסגור  2302

  מאושר פה אחד לסגור  2305

  מאושר פה אחד לסגור  2310

  מאושר פה אחד לסגור  2314

  מאושר פה אחד לסגור  2316

  מאושר פה אחד לסגור  2319

אלי אבוטבול, מאיר ואנונו, רוני קניגשטיין,   2320

אודליה קדמי, צחי ברוך, אילן עמרני, דודי  

 , יגאל הקר. גרוזנצוייג, נתנאל גולדבר 

 

 לסגור את התב"ר מאושר 

גוטמן- לימור זר  

  מאושר פה אחד לסגור  2322

 

 ₪ לקרנות.  2,202,881סה"כ השבה של  
 

 רשם: דני ביתן 

 

 דני ביתן                              אלי אבוטבול                                             

 ראש המועצה                       מזכיר המועצה                                             

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           
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 31043חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


